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Pogosto zastavljena vprašanja: Nezemeljsko sporočilo iz Pleiad (Taygeta) 

 

Vprašanje: Kako lahko postanemo samozadostni in samoupravni ter se osvobodimo kabale in 

finančnih sredstev? 

 

Swaruu (9): Ni preproste razlage, ki bi jo lahko delili v nekaj vrsticah. Že sam odgovor na vaše 

vprašanje je tisto, kar želimo povedati in na splošno sporočiti s to komunikacijo z vami. Toda na 

kratko, dvigniti morate zavest, kot posamezniki in kot kolektiv. Vendar je delo vsakega 

posameznika individualno in je to edini način. Pri tem vemo, da je količina vlade obratno 

sorazmerna z zavestjo ljudi. Večja kot je zavest, manj vlade potrebuje kultura ali ljudstvo. 

 

Za začetek, želim z vsemi zainteresiranimi ljudmi, s čim več prebujenimi ljudmi, deliti dejstvo, da 

obstajajo druge alternative denarju, ki je metoda nadzora in omejevanja »par excellence« 

nadzorne kabale in navsezadnje Matrice na splošno. Druga točka za samozadostnost je uporaba 

brezplačne energije. O tem je bilo že veliko povedanega, težava je v tem, da je nesmiselno 

vstavljati več tehnologije tam na Zemlji, če obstajajo mehanizmi za zatiranje te tehnologije. 

Ljudje, ki jim je bila dana brezplačna tehnologija, imajo na koncu le težave, mislim na aretacije in 

odstranitve. Zato je treba pred uporabo alternativnih energij odpraviti temeljni problem. S tem 

mislim, da je treba ustaviti Kabalo. In to je proces. 

 

Toda veliko je mogoče storiti na individualni ravni. Če govorimo bolj o osebnem nadzoru nad 

časovnimi linijami, je delo vsakega posameznika tisto, ki spreminja sistem. Želim tudi izbrisati 

idejo, da ne morete storiti veliko ali ničesar, če ste le navaden državljan in imate težave kot vsi 

drugi. 

 

Vprašanje, ki ga je postavil Jorge: Od youtuberja sem slišal, da Zemlja velja za duhovni zapor. Ste 

prišli rešit svoje prijatelje, ujete v zemeljski Samsaro, tako da ste jim dvignili frekvenco ali jim dali 

kakšno tehniko za pobeg? 

 

Swaruu (9): Zemljo lahko obravnavamo kot zapor, vendar je to le stališče, ki je lahko veljavno. 

Vendar z našega vidika ni žrtev, le prepričani ste bili, da ste, in tako tudi ravnate, s čimer ohranjate 

ta občutek in idejo. V mnogih pogledih, da, tukaj smo zato, da bi pobrali svoje ljudi. V tem procesu 

prebudili vse. 

 

Toda Zemlje ne smatramo za zapor, saj želijo duše z višjih ravni vstopiti na Zemljo, da bi pridobile 

omejujočo izkušnjo, ki bo močno pripomogla k njihovi individualni širitvi. Vrednote se radikalno 
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spremenijo, če jih gledamo z druge strani. To je zelo zapletena tema. Za nekatere je Zemlja lahko 

zapor, za druge šola. Recimo, da je kraj za doživljanje vsega, kar se na tem kraju doživlja, in je 

eden od mnogih krajev, ki ponujajo edinstvena doživetja. 

 

Lahko rečem le to, da velja, da je inkarnacija na Zemlji najtežja stopnja inkarnacije, na kateri si 

upajo le redki. V vsakem primeru pa je življenje na njej le ena raven oziroma inkarnacija, ki je 

hitra, močna, razmeroma kratka, a zelo nagrajujoča. 

 

Vprašanje: Na internetu se komentira, da obstaja politična, pozitivna vojaška skupina na globalni 

ravni, ki nevtralizira negativne sile. Ali je to res in ali se bo to odigralo v korist človeštva? 

 

Swaruu (9): Preveč skupin lahko spada v ta opis. Na splošno velja, da takšne skupine obstajajo in 

da so dejavne prav zdaj. 

 

Gosia: Imam vprašanje o vsadkih, kako vedeti, ali jih imam in kako jih izvleči brez trpljenja. 

 

Swaruu (9): Najhitrejši in najvarnejši način je, da jih podvržete EMP ali elektromagnetnemu pulzu. 

Ta jih zažge in onesposobi. Da, učinkoviti so, saj ne potrebujejo veliko energije, da zažgejo čip ali 

vsadek. Vendar morate vedeti, da vsi vsadki niso tam zaradi negativnih načrtov. Mnoga zvezdna 

semena imajo vsadke za svojo zvezdno družino, da jim med življenjem / inkarnacijo / poslanstvom 

skrbno sledi. Če jih odstranite, lahko osebo izpostavite nevarnosti, saj imajo omenjena zvezdna 

semena dobesedno in tudi, če se tega ne zavedajo, nekaj, kar bi lahko opisali kot "zračno 

podporo". 

 

Gosia: Kdo jih postavlja? 

 

Swaruu (9): Skoraj vsi jih postavljajo, od vojske (MILAB) do Sivih, Reptilov neštetih ras. Mi jih ne 

uporabljamo, ker je naša tehnologija že presegla potrebo po njihovi uporabi. 

 

Gosia: Kako pa veste, ali so zaradi negativne agende ali iz vaše zvezdne družine? 

 

Swaruu (9): Brez tehnologije, kakršno imamo tukaj, je težko ugotoviti, za kakšen program je čip 

namenjen. Bolj kot čemur koli drugemu od tam, spodaj, morate slediti temu, kar čutite. Če 

resnično čutite, da je vsadek negativen, potem je. Sledite svoji intuiciji in znanju. Tudi negativni 

vsadki bodo imeli škodljive stranske učinke, od preprostega nelagodja do presnovnih težav. Če je 

tako, potem je vsadek negativen. Ne poznamo nobenega škodljivega odziva na sledilni vsadek, ki 

ga je namestila zvezdniška družina, da bi poskrbela za svojega družinskega člana. 

 

Vprašanje Mónice: Sol Ahimsa uči, kako jih energetsko odstraniti brez elektromagnetnega pulza, 

saj se, kot zatrjuje, najstarejši odstranijo na ta način, za novejše, ki so bolj subtilni, pa je potrebno 

drugo delo. Poleg tega navaja, da obstaja več vrst vsadkov, ki jih je namestilo več entitet. 

 



Swaruu (9): Sol Ahmisa se mora sklicevati na eterične vsadke, da, z EMP se ne odstranijo. Vendar 

bi jih uvrstila med nekaj drugega, bolj v smeri archonske manipulacije. Dobra novica je, da jih 

lahko odstranite sami. Vsadek je lahko nekaj fizičnega in je še vedno eteričnega izvora. In da. Res 

je. Večina jih je vgrajenih z negativnimi in nadzornimi nameni. Večina pozitivnih ras (ne vse), za 

sledenje svojim zvezdnim semenom uporablja drugačno tehnologijo: Spektroskopija duše, na 

primer. 

 

Vprašanje Mónice: V videoposnetku pravite: "Ko obstaja medij s potencialno energijo in se 

sprejme vpliv zavesti, ki ima nekaj v mislih, namen s stalno pozornostjo, se oblikuje stacionarno 

valovanje ..." 

 

Katero tehniko lahko uporabimo poleg meditacije, da ustvarimo ta stacionarni val in vplivamo na 

določena vozlišča? Kako vedeti, na katera vozlišča moramo uporabiti svoj vpliv prek 

stacionarnega vala? O "vozliščih" in "stoječih valovih" ne vem ničesar, zame sta to nova pojma, 

ali je mogoče doseči enake rezultate brez poznavanja teh pojmov? 

 

Swaruu (9): Ves čas ustvarjate te stoječe valove, to počnete prav zdaj, sami ste stoječi val, ki 

nastaja iz vaše zavesti. Za njihovo uporabo vam ni treba temeljito poznati konceptov, saj to že 

počnete naravno. Le to, da poznavanje tega, kar počnete, pomaga pri vaši nameri, ker začnete ali 

obvladate način delovanja Matrice. 

 

Vprašanje Mónice: Kako vemo, da vibriramo na pravi frekvenci? 

 

Swaruu (9): Kako ugotoviti, kakšna je vaša frekvenca? Boljše kot se počutite na splošno, če se 

počutite srečni ali če se počutite srečni zaradi nečesa posebnega, potem je to visoka frekvenca. 

Če vas nekaj prestraši ali se zaradi nečesa počutite slabo v sebi, ste zelo žalostni ali jezni, potem 

je to nizka frekvenca. 

 

Vprašanje Mónice: Ali naj za utrditev namere in pozornosti uporabljamo simbole (risbe, 

fotografije, grafike itd.), tistega, kar želimo doseči? 

 

Swaruu (9): Da, to, kar pravite, deluje, uporabite risbe ali fotografije nečesa, kar želite ali želite 

doseči, če vam to pomaga pri osredotočanju. Vendar je to odvisno tudi od vaše zmožnosti 

vizualizacije saj, če je ta velika, so lahko slike nepomembne. 

 

Vprašanje Mónice:  Veliko se govori o UMU, ne pa o SRCU, ki naj bi imelo nevrone in še večje 

razumevanje (Intuicijo) kot naš UM (logika - možgani); Pravijo, da če želimo z meditacijo dvigniti 

svojo frekvenco, se moramo osredotočiti tudi na našo kronsko čakro, na srčno čakro. Ali to drži? 

 

Swaruu (9): Res je, kar je rečeno. V videoposnetkih še vedno nismo prišli do teme srca v temi 

Matrica. Samo po sebi je srce recimo vmesnik med vašim umom - telesom - in resničnostjo, ki bi 

ji rekli zunanja. Je sredstvo, s katerim polje Matrice prebere vaše namere in jih oblikuje v skladu 

z vašimi potrebami. Srce je najmočnejši elektromagnetni generator človeškega telesa in njegov 



vpliv vpliva na veliko prostora okoli njega, saj zavestno aktivirano zvezdno seme s svojo vpliva 

avro do 18 km (ali več) okoli njega. 

 

Vprašanje Mónice: Toda moraš biti zavestno aktivirano zvezdno seme, sicer ne vplivaš? 

 

Swaruu (9): Vse zavesti vplivajo (če so resnične). Le raven zavesti in osebna namera-energija bi 

narekovala območje vpliva. 

 

Vprašanje AntonioHidalgo: Iz česa je sestavljen ta vpliv? 

 

Swaruu (9): Učinek je, da če imate namen ali samo svojo frekvenco, "okužite" Matrico v svojem 

območju delovanja, tako da sledi temu, kar prenašate. Če se na primer odločite, da se boste 

osredotočili, recimo na izvajanje aerobne vadbe, in ta energija, ki jo sproščate, z vsemi nameni, 

za katere pravite, da jo uporabljate za čiščenje svojega okolja od negativnosti, se bo to tudi 

zgodilo. Že vaša prisotnost tam preobrazi negativnost v nekaj bolj pozitivnega. To je na Zemlji že 

znano, saj je priznano, da skupinska meditacija z namero uspe drastično zmanjšati stopnjo 

kriminala v mestu ali v osredotočenem mestu. 

 

Vprašanje Mónice: Ali bom z dvigom frekvence lahko videla Matrico, kot jo je videl Neo v filmu, 

in izstopila iz 3D-zapore; videla različna bitja brez njihove kamuflaže, plazilce, plazilske sluzi itd. 

kakršna so, poleg bitij 4. in 5. gostote; in ali mi bo to omogočilo, da se osredotočim tukaj in zdaj, 

izstopim iz dualnosti ter po svoji volji deprogramiram in reprogramiram svoj DNK? 

 

Swaruu (9): Vaša raven zavesti in vaša frekvenca neposredno vplivata na vse okoli vas. Bolj ko 

zaznavate zavest in več stvari nadzorujete, to aktivira tudi vašo DNK, saj je zasnovana tako, da 

kopira in manifestira vašo zavest kot sredstvo nadzora vaše zavesti nad vašim telesom. DNK 

kopira vašo zavest, kar ta narekuje. Tudi vse ostalo pustite za seboj, saj več kot je zavesti, več je 

frekvence vibracij in niste več primerni za Black Goo, Reptile ali karkoli drugega. Pride trenutek, 

ko ste lahko dobesedno neuničljivi. In to pravim zelo resno, saj vi nadzorujete svojo izkušnjo in 

svojo osebno Matrico. 

 

Gosia: Rekla si, da duše pridejo sem po svoji volji ..., vedoč, da bodo tu igrale igro, ne da bi vedele, 

kdo so ne, da bi imele dostop do svojih ustvarjalnih duševnih moči ..., ali ni poskus, da bi jih 

prebudili, v nasprotju z njihovimi načrti? Zakaj potem to počnemo, če je spanje tisto, po kar so 

prišle? Ali pa je morda stvar bolj zapletena in obstajajo duše, ki bi rade izstopile in se prebudile 

..., vendar so ujete? 

 

Swaruu (9): To je glavni dobitek! To je ultimativni razlog, zakaj se ne moremo v celoti vmešavati! 

Ne moremo jim vzeti igrišča, edinega kraja v Galaksiji, kjer je mogoče vse to doživeti! 

 

Gosia: Da, ampak pozabite na vmešavanje ... Govorim o tem, da jih prebudimo, z informacijami 

itd., jim povemo, da imajo moč. 

 



Swaruu (9): Mnogi se želijo počutiti ujete. Samo zaradi vznemirjenja, da bi se pozneje osvobodili. 

10 življenj je z drugih zornih kotov in krajev le trenutek. Ko to vidimo od tu. Tisti, ki si resnično ne 

želijo biti prebujeni, se bodo preprosto odmaknili od tovrstnih informacij. Tisti, ki jih potrebujejo, 

bodo zanje primerni in bodo prišli. 

 

Gosia: Zakaj torej poskušate pomagati? In meni? 

 

Swaruu (9): Ker so drugi ujeti in ne najdejo poti ven. Mnogi so odkrito rekli "time out" pomoč v 

jeziku federacije je H.I.U. (Pomoč), HIU = SOS. Številne duše na Zemlji odkrito kličejo na pomoč. 

To počnejo telepatsko hote ali nehote. Vsi tisti, ki čutijo hrepenenje po domu in se ponoči ozirajo 

v zvezde. Slišimo jih! Včeraj sem vam povedala, da tam nič, kar počnete, čutite ali mislite, ne 

ostane neopaženo. Toda, kot smo rekli, mnogi si želijo igre. Toda ne smemo skrbeti za tiste, ki si 

želijo igre. Zdi se, kot da našega dela sploh ni. To pa ne pomeni, da niso resnični. Le da se niso 

pripravljeni prebuditi. 

 

Gosia: Kako to, da prihajate z vseh teh različnih planetov, če je tukaj znano, da v sistemu Pleiad 

še ni razvitih planetov? 

 

Swaruu (9): Ker je vaša znanost laž. Znanje potlačujejo, ker je zanje nevarno. Vsi teleskopi in 

sistemi, ki so sposobni zaznati eksoplanete, so pod nadzorom jezuitov. In jezuiti so iluminati, 

nobene razlike. S psevdoznanostjo nas skrivajo pred javnostjo. Pravijo tudi, da so Pleiades mlad 

sistem, premlad, da bi imel kakšne planete, toda mladost pomeni čas. In čas je relativen. Prav 

tako vidijo stvari iz 3D in samo 3D perspektive, mi pa smo 5D ljudje. Skratka, lažejo! 

 

Gosia: Če je vse zunaj v 5D ... in mi smo v 3D ..., kako to, da vidimo vse zvezde, luno in sonce? Ali 

ne bi smeli videti ničesar? 

 

Swaruu (9): 5D je sestavljen iz petih ravni, od teh petih ravni lahko iz 3D vidiš tri (samo logično). 

To, kar vidite pri zvezdah in planetih, so 3D združljive komponente teh zvezd in planetov, ne vidite 

celotnega spektra. Vidite 3D vidike teh zvezd in planetov. Če zvezda oddaja od 0 do 5 MHz, vidite 

od 0 do 3 MHz celotnega energijskega razpona zvezde. Upam, da je to jasno. 

 

Gosia: Da, je, hvala lepa Swaruu. Imam to vprašanje od nekoga, o sanjah: Ali se povezujete tudi 

v sanjah? V sanjah vidim bitja. 

 

Swaruu (9): Križamo se na naših poteh, da. Vendar tega ne počnemo namenoma. Toda da. To je 

spet vprašanje pogostosti. Lahko vidimo nekoga v astralu, ko spimo, da, to se dogaja ves čas. Še 

posebej, če je ta nekdo osredotočen na iskanje enega od nas. Vendar tega ne počne namenoma. 

Govori samo o nas. 

 

Gosia: Vendar imate bolj zavestne sanje, da? Bolj jih nadzorujete? Se zavedate samih sebe? 

 



Swaruu (9): Da, večinoma se zavedamo, da sanjamo. Svoje sanje tudi v veliki meri nadzorujemo. 

Lahko pa se tudi ne zavedamo, da spimo. 

 

Gosia: Ok, imam to pomembno vprašanje: Ali se nam boste kdaj množično pokazali? 

 

Swaruu (9): Da. Ko bo pravi čas in ko bosta Matrica in Kabala izginili. Dokler bo Kabala na mestu, 

ne bomo. 

 

Gosia: Katere druge rase sedaj pomagajo poleg Taygetcev, še pred kratkim? 

 

Swaruu (9): Pomagajo neštete rase, in sicer na različnih ravneh in z različnimi nalogami, ki so 

odvisne od njihovih sposobnosti. Glavne rase, ki jih lahko omenim, so: Andromedani, Antarijci, 

Centavri (Alfratani), Sirijci, Arkturijci (ki so Dieslientiplex), Engan, Alfa Draco in Urmah* (Levja 

rasa). Pa še veliko drugih, kot so Sasani, Larganski Aviani ... toliko jih je! 

 

Gosia: Ok. Zakaj Prva Direktiva ne dovoljuje vmešavanja v notranje zadeve naše kulture za "dobre 

motive", kljub temu pa nihče ničesar ne stori, da bi Reptilom preprečil vmešavanje za slabe 

motive? (To je vprašanje, tipično vprašanje javnosti.) 

 

Swaruu (9): Tukajšnja pravila, vključno s Prvo Direktivo, nam ali ostalim delom Federacije 

preprečujejo, da bi neposredno ukrepali. Vendar pa odkrito delujemo, da bi ustavili reptile in 

druge negativne rase. Delujemo, vendar pri tem ne moremo biti preveč odkriti, saj morajo ljudje 

prevzeti zasluge za reševanje svojih lastnih težav. Če bi jih rešili za ljudi, bi nas imeli za rešitelje. 

Tega pa ne želimo. To spremeni tudi nas. Pomagamo, kar je potrebno, in smo že ustavili reptile. 

Zdaj ste na vrsti vi, da ustavite vso negativnost in miselne vzorce, zaradi katerih ostajate v 

negativnem okolju. Pri tem vam pomagamo tudi mi, zato je zdaj ta komunikacija z nami. 

 

Gosia: Ali bo odprt stik potekal prek vlad ali kako? Na kakšen način naj bi se zgodil? 

 

Swaruu (9): Ne prek vlad. Vlad do takrat ne bo več. Vsaj tiste, ki jih poznate. Te vlade ne bodo 

nikoli razkrile nobene resnične prisotnosti nezemljanov. Ideja, da bodo to storile, je zavajajoča. 

Ne morejo razkriti, razkrijejo le majhne neumnosti, ki so jih zelo skrbno izračunali. Če bodo 

razkrile vse, kar bi si ljudje želeli / pričakovali, je igre zanje konec. Ne bodo. To je zadnja stvar, ki 

jo bodo storili. 

 

Gosia: Kako lahko vlada tako hitro izgine? 

 

Swaruu (9): Izginila bo. Toda namesto nje bo treba uvesti nov sistem, ker večina ljudi preprosto 

ne bo pripravljena na popolno holografsko družbo. Toda o tem tukaj še vedno razmišljamo, 

odvisno je od tega, kaj se bo zgodilo v nadaljevanju. Če bo uveden nov denarni sistem, bo začasen 

in le v času, ko bo nameščen popoln holografski model z mentorji iz vesolja. Ummo že razvija tak 

nov sistem. 

 



Gosia: Kaj se bo zgodilo, če imam denar v banki? 

 

Swaruu (9): V bankah ni denarja. To je laž. Vse to so številke v računalniku. 

 

Gosia: Ljudje, ki vidijo duhove ali imajo jasnovidnost, mentalne sposobnosti itd., so že v 5D, živijo 

ali zaznavajo 5D in to pomeni, da so bolj razviti od tistih, ki teh sposobnosti nimajo? 

 

Swaruu (9): Vse to je vprašanje frekvence in zaznavanja. Ljudje, ki imajo sposobnost videti druge 

stvari, kot so aure, duhovi ..., lahko vidijo stvari, ki so zunaj 3D. Tisto, čemur bi rekli nižji astral ali 

v frekvenčnem območju 4D. V fizičnost so šli z namenom, da bi bilo tam aktivnih več njihovih 

čutil. Vidijo mimo 3D v 4D in celo v prvotni 5D. 

 

Toda te sposobnosti lahko razvije vsakdo. Če jih to zanima, naj vadijo gledanje avre. Bolj razviti? 

Rekla bi, da napredni v zaznavanju, saj imajo dovolj frekvence in odprtosti, da lahko vidijo druge 

sfere. 

 

Gosia: Ničesar ne vidim. To pomeni, da sem manj razvita? Ne morem videti niti NLP-jev. Nikoli v 

življenju nisem videla ničesar "paranormalnega". 

 

Swaruu (9): Ne, nisi. Samo razvijaš se na drugačen način. In vstopili ste z dogovorom in pod 

pogojem, da ste omejeni glede tega, kaj lahko vidite. Vendar ne manj razviti. To je veliko bolj 

povezano z vašimi osebnimi omejitvami. Lahko je nekdo, ki lahko vidi te stvari in je res grda, ne 

duhovno in moralno razvita oseba. In to tudi pomeni, da je ta oseba, ki lahko vidi duhove, tudi 

frekvenčno ustrezna tistemu, kar vidi. Vprašanje je torej, kaj vidijo? Grda negativna bitja ali ..., 

svetlobna bitja? 

 

Gosia: Ali je res, da nikoli nismo bili na Luni, saj si rekla, da nihče ne more prečkati Van Allenovih 

pasov? 

 

Swaruu (9): Nasa in misije Apollo nikoli niso šle na Luno. To je gotovo. Na noben način ne bi mogli 

iti na Luno, naj gre za Van Allenove pasove ali ne, naj gre za Van Allenove pasove ali ne. Kabala je 

bila na Luni, vendar samo z uporabo SSP (Secret Space Program)! Lahko podam obsežne 

matematične, tehnične, mehanske in tehnološke dokaze, da je nemogoče iti na Luno z uporabo 

tehnologije, ki so jo domnevno uporabljali v šestdesetih do sedemdesetih letih prejšnjega 

stoletja. To se preprosto ni zgodilo. Bilo je gledališče. Posadke Apolla niso nikoli zapustile nizke 

zemeljske orbite. 

 

Gosia: Sorodno vprašanje: Kaj pa sonde NASA? Curiosity Rover itd.? 

 

Swaruu (9): Vsi marsovski roverji so na Zemlji in so potegavščina. To, kar ljudje vidijo, da počnejo, 

je, da se premikajo po poskusnem poligonu NASA, ki je otok v Kanadi z imenom Devon Island 

Severna Kanada. Slike so z Zemlje. Ljudem so na voljo kot krinka za druge stvari in prave misije. 

 



Vlada / Kabala ne more dati pravih slik Marsa, ker je tam polno življenja, rastlin in civilizacij. 

Nasine sonde in plovila brez posadke so resnične, Voyager, Cassini ... (večina), vendar so brez 

posadke in podatki, ki jih pošiljajo, nikoli niso prišli do ljudi, le zelo filtrirani podatki, za katere 

Kabala želi, da jih ljudje vedo. 

 

Gosia: Ni dobro uporabljati energije Lune za karkoli? Ima negativno energijo? In kako točno 

delujejo letni časi? Morsko plimovanje itd. Ali jih nadzoruje Luna? 

 

Swaruu (9): Letni časi, plima in oseka so pod nadzorom Lune in Matrice, ki jo oddaja. Vse to je 

Matrica. Luna nadzoruje vse. Lunine svetlobe / Lunine energije, ki se uporablja za čiščenje 

kristalov, ametistov, kamnov nihal in drugih "ezoteričnih stvari", nikakor ne priporočamo. Matrica 

ima najvišjo energijo vedno, ko je polna luna in najnižjo, ko je nova luna. Kristali absorbirajo 

frekvenco, zato v svojih kristalih in ametistih zaklenete le omejeno frekvenco Matrice. 

Priporočamo vam, da jih očistite v vodi, tekoči vodi ali jih zakopljete v zemljo. 

 

Gosia: Kaj pa, če jih položite na Sonce? 

 

Swaruu (9): Sončna svetloba je zelo dobra zanje, ker jih očisti in jim da naboj pozitivne energije z 

novimi frekvencami, ki jih oddaja Sonce, vendar ima eno težavo: razbarva / bledi mnoge kristale, 

ametiste in kamne. 

 

Gosia: Če lahko iz našega 3D vidimo preostali kozmos (ki naj bi bil v 5D), zakaj ne moremo videti 

tudi ladij v 5D v orbiti? 

 

Swaruu (9): Da, lahko jih. Ne skrivajo se. Če imate dovolj velik teleskop, lahko vidite ladje, ki sedijo 

parkirane v Orbiti, pri čemer mislim na komercialni civilni mali teleskop. Čim večji, tem boljši. 

 

Gosia: Da? Ponoči ali tudi podnevi? Kako so videti? 

 

Swaruu (9): Oboje, vendar predvsem ponoči. Velikokrat se lahko zgodi, da se ladja predstavlja ali 

zamenjuje z Venero ali z Jupitrom. Običajno se to zgodi ponoči. Prav tako veliko majhnih ladij leti 

v atmosferi in jih zlahka zamenjamo z letali, ki jih je izdelal človek. 

 

Gosia: Pravkar je prispelo naslednje vprašanje v zvezi z izginjanjem denarja. Bodo izginila tudi 

podjetja, v katerih delamo? 

 

Swaruu (9): Ni preprostega odgovora. Večina jih bo. Odvisno od podjetja. Mnoga bodo ostala, saj 

so potrebna, na primer tista, ki ljudem razdeljujejo hrano in blago. Toda da. Večina jih bo izginila. 

 

Gosia: Rekla si, da je naš planet resničen s holografskimi vložki. Torej je vse, kar je rastlinskega 

izvora in ima lubje, naravno, stavbe pa so holografske. Izkazalo se je, da so stavbe narejene iz 

kamnov, gline, peska itd. ter iz rastlinskih materialov, kot so vrata, okna. Ni treba posebej 



poudarjati, da so hiše v celoti narejene iz lesa. Z drugimi besedami: ali bodo izginile tudi stavbe iz 

lesa in kamna? 

 

Swaruu (9): Spet ni enostavnega odgovora. Vsaka stavba je drugačna. Vendar vztrajam. Večina 

stavb z jekleno konstrukcijo bo izginila. Vendar si zapomnite eno stvar. Ljudje so tisti, ki tam 

manifestirajo realnost, zato ne gre za to, da bi izbirali, katera stavba bo izginila in katera ne. Vse 

je odvisno od tega, kaj si ljudje želijo, neodvisno od tega, iz kakšnega materiala je lahko 

posamezna stavba narejena. 

 

Tiste, ki bodo izginile, bodo izginile zato, ker nihče nanje ne usmerja svoje pozornosti, tako kot 

pri vsem drugem, kar ni deležno nobene pozornosti resničnih ljudi, ki jih tam manifestirajo. 

 

Gosia: Ok. Če je bila tudi Zemlja v 5D, kjer ni dvojnosti, zakaj so bile medgalaktične vojne, 

karantene, negativni reptili in številne težave do te mere, da jih je bilo treba zapreti v 3D na 

Zemlji? 

 

Swaruu (9): Ker v 5D obstaja dvojnost. Jaz sem v 5D in imamo črno in belo, moškega in žensko. 

 

Gosia: To je tisto, kar ljudje zamenjujejo. Mislijo, da je ni. Toda vi jih vidite bolj kot del celote, 

kajne? 

 

Swaruu (9): Dvojnosti ni, le v višjih sferah, ki so vse to učinkovito združile v zaznavo vsakega 

posameznika (če jim še lahko rečemo "posamezniki"). In da, tukaj dvojnost razumemo bolje. 

Združujemo koncepte in še veliko več. Smo na poti, da presežemo dvojnost. Toda enako lahko 

storite tudi vi v svojem umu iz 3D, morate, da bi se razvili in povzdignili, da bi zapustili 3D in šli v 

5D, kjer se ti koncepti raztapljajo. 

 

Gosia: Za spreminjanje mesta je potrebno meditirati ali je dovolj pozitivno razmišljanje? 

 

Swaruu (9): Meditacija izboljša vse vaše duševne, fizične in intelektualne sposobnosti. Krepi vse, 

kar ste. Vendar je z vašo osredotočenostjo in prepričanji dovolj. Mislim, da ljudje ves čas 

manifestirajo svojo resničnost brez potrebe po meditaciji, niti se ne zavedajo, da jo manifestirajo. 

 

Gosia: To vprašanje je eno najpogostejših in o njem sem posnela poseben videoposnetek ..., a 

morda lahko še enkrat podaš strnjen odgovor: kakšen je najhitrejši način za dvig naše frekvence 

v vsakdanjem življenju? 

 

Swaruu (9): Če jeste živali (ljudi), privolite v to, da vas pojedo ...vas same! Najhitrejši način za dvig 

svoje frekvence je: Prenehajte jesti druge ljudi! (Živali.). Živali so ljudje in vi bi morali prenehati 

jesti druge ljudi, vse, kar ima obraz in srce. Vem, da ta odgovor marsikomu ne bo všeč, vendar je 

to resnica in žal mi je, da jo moram povedati ..., ni načina, da bi jo zaobšli! Pomaga tudi pri vašem 

razvoju in pri vašem zdravju in to na več načinov, kot jih lahko zdaj povem. Ne morete biti član 



skupnosti vesoljske galaksije, če vztrajate pri prehranjevanju drugih članov. Večina vrst, ki so tu z 

napredno medzvezdno civilizacijo, so "živali" ali pa bi spadale v človeško klasifikacijo "živali". 

 

Gosia: Govori se o dvigu naše frekvence, naše vibracije. Moje vprašanje je, kaj je tisto, kar oddaja 

to frekvenco? Ali je to v našem fizičnem telesu? 

 

Swaruu (9): 

 

1.) Vse to je zaznava, vaša zaznava, brez potrebe po vmešavanju fizičnega telesa. 

2.) Hkrati je vaše srce tisto, ki oddaja frekvenco, ki jo Matrica bere. 

 

Gosia: Percepcija oddaja frekvenco? Žal mi je, nisem razumela. 

 

Swaruu (9): Hočem reči, da s svojo namero ustvarjate svojo realnost. Za to celo ne potrebujete 

telesa. Zato to počnete tudi po smrti. A medtem, ko ste v Matrici, je vaše srce tisto, ki fizično 

oddaja energijo, ki jo Matrica bere, da bi stvari prilagodila temu, kar bere. 

 

Gosia: Swaruu hvala lepa za tvoje odgovore. Imam še to zadnje vprašanje: Kaj se zgodi z našimi 

možgani, ko se povzdignemo? 

 

Swaruu (9): Ko imaš dve možganski polobli in se povzpneš v 5D, se aktivira vsa tvoja DNK, zato 

povezovalno tkivo med obema poloblama dobi svojo pravo obliko. To pomeni, da bo zraslo in 

povezalo celotne možgane, kar vam bo dalo popolno celovitost ene možganske mase kot 

Taygetcem. 

 

Toda tudi, če imate razdeljene možgane, to ni v celoti, saj se povezujejo. Možgani v materialno 

resničnost prinašajo le to, kar ste, niso pa vi tisti, ki v resnici ste. Torej bo na koncu to, koliko časa 

bo trajalo, odvisno od vas in samo od vas. Vaši možgani, razdeljeni ali ne, niso omejitev. Omejitev 

so le vaše ideje. 

 

Gosia: Hvala Swaruu. Danes si odgovorila na veliko vprašanj. Vzemimo si odmor in do prihodnjič! 

Zelo te cenimo. 

 

Swaruu (9): Tudi jaz te cenim, Gosia. Do naslednjič! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 


